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V Ý P I S   
z  U S N E S E N Í  č.94/10  

ze schůze  
Rady města Nový Knín 

19. 7. 2010 
 

Usnesení č. 1-94/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

s c h v a l u j e program schůze rady města dne  
19. 7. 2010. 
  

Usnesení č. 2-94/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

s c h v a l u j e  vypsání výběrového řízení na 
pozici administrativního pracovníka na Měst-
ském úřadě Nový Knín. 
 

Usnesení č. 3-94/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

b e r e  n a  v ě d o m í  žádost o pronájem 
městského nebytového prostoru Žižkova 43. 
 

Usnesení č. 4-94/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

s c h v a l u j e  rozpočtovou změnu č. 3/2010. 
Podrobný rozpis je nedílnou součástí tohoto 
usnesení, 
 
  Ing. Tomáš Havlíček      PaedDr. Miloš Petřík 
      starosta města                     místostarosta 
 

V Novém Kníně dne    19. 7. 2010 

V ý p i s   z   U S N E S E N Í 
č.95/10 

ze schůze Rady města Nový Knín 
2. 8. 2010 

 
Usnesení č. 1-95/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

s c h v a l u j e  program schůze rady města dne  
2. 8. 2010. 
  

Usnesení č. 2-95/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

s o u h l a s í  s nabídkou na realizaci a servis 
internetové stránky pro město Nový Knín 
v rámci webového portálu www.cyklotoulky.
cz. 

Usnesení č. 3-95/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

b e r e  n a  v ě d o m í  stížnost na neprůjezd-
nost silnice v ulici Na Flusárně. 
 

Usnesení č. 4-95/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

b e r e   n a   v ě d o m í   žádost o pronájem 
nebytových prostor v Žižkově ulici č.p. 43. 
 

Usnesení č. 5-95/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

b e r e  n a   v ě d o m í   nabídku zpracování 
energetického auditu, projektové dokumentace, 
žádosti a kompletní administrace dotace u 
OPŽP na snížení energetické náročnosti zdra-
votního střediska v Novém Kníně. 
 
  Ing. Tomáš Havlíček     PaedDr. Miloš Petřík 
       starosta města                 místostarosta 
 

V Novém Kníně dne    2. 8. 2010 
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Zprávy ze zasedání městské rady a zastupitelstva 

 
 
 

Zastupitelstvo města Nový Knín zve  
na své zasedání,  

které se bude konat  
dne 23.9.2010 od 19.00 hodin 

v jídelně Základní školy v Novém Kníně. 

Pozvánka 

Děkuji touto cestou dobrovolníkům z řad ha-
sičů v Novém Kníně a v Libčicích za rychlou 
pomoc v oblastech postižených povodněmi. 

Dále blahopřeji k úspěšnému zásahu při hle-
dání zbloudilé houbařky v noci z 18. na 19. 
srpna 2010. 

                                                   starosta města 

Děkuji touto cestou všem svým známým a 
přátelům, kteří mi přišli blahopřát k mým 
úžasným narozeninám. 

                                   Zdeněk  Malčánek 

Poděkování 
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Oznámení o přerušení dodávky elektřiny 
K přerušení dodávky elektřiny dojde v měsíci září a říjnu v těchto lokalitách a dnech: 
-       Kozí Hory, Chramiště a Hranice ve dnech 6.9.  8.9.  15.9.  17.9.  24.9.  29.9.  6.10. a 8.10. 

vždy od 7:00 do 17:00. 
-       Nový Knín – Prokopcův mlýn ve dnech 17.9. od 9:00 do 11:30 
-       Libčice – U lesa (samota s chovem ovcí) ve dnech 10.9. od 7:30 do 10:30 

Bližší informace můžete získat na poruchové lince 840 850 860. 

Firma DOKAS DOBŘÍŠ s.r.o provádí na našem území mobilní sběr odpadů v letošním roce 
v těchto dnech              4.9.        9.10.  

 

Sbírat se budou tyto nebezpečné odpady.: 
Staré barvy, rozpouštědla, motorové oleje, olejové filtry, brzdové a chladící kapaliny, kyseliny, 

hydroxidy, detergenty a odmašťovadla, fotochemikálie, staré léky, zbytky zahradní chemie, olově-
né aku.baterie, monočlánky, zářivky. 

 

Nesbírají se pneumatiky, elektronika – televize, počítače, domácí spotřebiče, lednice. 
 

Libčice    - náves                     8.30 - 8.40 hod. 
Chramiště  - náves                   8.55 hod. 
Kozí Hory -  náves                  9.00 hod. 
Nový Knín - před radnicí        9.05 - 9.20 hod. 
Sudovice - býv. prodejna        9.25 -  9.30 hod. 

Sběr nebezpečných složek komunálního odpadu 

Na základě ustanovení § 15 písm.g) zákona č.491/2001 Sb.,o volbách do zastupitelstev obcí a 
o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů 
informuji volební strany, jejichž kandidátní listina byla zaregistrována pro volby do Zastupitelstva 

města Nový Knín, konané ve dnech 15. a 16. října 2010 o počtu a sídle volebních okrsků  
 

          Volební okrsek č.1 - sídlo nám.Jiřího z Poděbrad č.p.47, 262 03 Nový Knín(mincovna) 
                         pro voliče s trvalým pobytem Nový Knín - bez části Sídliště 
 

     Volební okrsek č.2  - sídlo nám.Jiřího z Poděbrad č.47, 262 03 Nový Knín(mincovna) 
                         pro voliče s trvalým pobytem Nový Knín - část  Libčice, Sudovice, 
                                                   Kozí Hory, Chramiště, Nový Knín - Sídliště 

                                Ing. Tomáš Havlíček - starosta města                 

Informace o počtu a sídle volebních okrsků 

 

 
Dne 25.8.2010 uplynuly 2 roky, co nás 
navždy opustila manželka a maminka 
paní Ludmila Mochánová ze Sudovic. 

Manžel a dcera 

Vzpomínka 

V Novém Kníně dne 24. srpna 2010 

Narodilo se 
Vám mimin-
ko a máte 

zájem o účast na slavnostním vítání občánků? 
Stačí oznámit do 30. září 2010 jméno a datum narození 
dítěte, jména rodičů a adresu trvalého bydliště telefo-
nicky: 318 593 015, nebo e-mailem na adresu: jana.
rambouskova@mestonovyknin.cz. Oznámení můžete 
učinit také osobně v úřední dny v kanceláři matriky na 
MěÚ Nový Knín. 

 Vítání občánků 
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Vážení spoluobčané, 
 je to neuvěřitelné, ale čtyři roky jsou pryč a v měsíci říjnu končí volební období obecních za-

stupitelstev. Dovolte mi, abych se alespoň v krátkosti ohlédl a připomněl hlavní oblasti, kterými 
jsme se zabývali. 

Největší úsilí bylo samozřejmě upřeno na čistírnu odpadních vod a kanalizaci. Na tomto úkolu 
se shodly všechny tři volební programy stran jdoucích do komunálních voleb 2006. Prvním kro-
kem tedy byla příprava dokumentace k žádosti na získání finanční dotace pro výstavbu nové ČOV, 
protože ta stará již nestačila na přísné limity vyčištěných odpadních vod. Žádost byla kladně vyří-
zena na Ministerstvu zemědělství, takže v září 2008 byla zahájena stavba nové ČOV a propojení se 
stávající kanalizací. Celková hodnota díla byla 28,22 mil. Kč, z toho dotace činila 12,7 mil. Kč. 
Původně byla ještě přislíbena dotace ve výši 2,8 mil. Kč z rozpočtu Středočeského kraje, ale se 
změnou vedení na kraji tato dotace padla. 

Samozřejmě jsme pokračovali ve zpracování dokumentace pro získání dotace na zbývající část 
kanalizace. Když se podařilo splnit všechny podmínky, bylo v říjnu 2009 potvrzeno, že ze Státního 
fondu životního prostředí dostaneme dotaci na cca 83 % nákladů stavby, což je podle rozpočtu 
projektu téměř 140 mil. Kč. V současné době již probíhá soutěž na dodavatele a na sklonku roku 
by měla akce započít. 

Další významná dotace pro Město Nový Knín byla získána z rozpočtu tentokrát Středočeského 
kraje. Již delší dobu se uvažovalo o rekonstrukcí radnice (střecha v dezolátním stavu, některé shni-
lé části krovu, propadající se stropy) a v té souvislosti i o využití podkroví a bývalé šatlavy. Bohu-
žel vzhledem k jiným důležitějším akcím nebylo možné celou tuto rekonstrukci z finančních důvo-
dů realizovat. Když se podařilo získat dotaci z Programu obnovy venkova v roce 2008, provedly se 
pouze nejnutnější práce na opravě střechy, aby se zabránilo případným škodám. Situaci jsme se 
snažili řešit dalším hledáním vhodného dotačního titulu pro finanční zabezpečení akce. Naše úsilí 
slavilo nakonec úspěch, když byla kladně vyřízena naše žádost v novém programu Středočeského 
kraje FROM (Fond rozvoje obcí a měst) a Nový Knín tak získal na tuto akci finanční dotaci ve 
výši téměř 7,7 mil. Kč, tedy cca 95% nákladů.  

Tak jako v předešlých letech jsme též pravidelně žádali o dotace z Programu regenerace Měst-
ských památkových rezervací a zón Ministerstva kultury. Za čtyři uplynulé roky bylo z tohoto pro-
gramu získáno na opravu a restaurování památek celkem 1.430,- tis. Kč a dále na fasádu budovy 
základní školy 450 tis. Kč. 

Co se týče dalšího majetku města, pokračovalo se v postupné výměně oken v bytových domech 
v Libčicích a v Novém Kníně, kde byl též zateplen a obnoven střešní plášť. Po dohodě 
s vlastníkem pozemků „Mezi Vršky“ – římskokatolickou církví bylo započato s využitím tohoto 
prostoru pro volnočasové aktivity občanů. 

V souladu s novelou územního plánu byly dále zahájeny práce související s realizací výstavby 
budoucího autobusového nádraží - v současné době již probíhá stavební řízení. Jakmile bude sta-
vební povolení, podáme žádost o finanční dotaci na realizaci akce. Souběžně probíhají studie na 
vyřešení spodní části náměstí po vymístění autobusů tak, aby celkový vzhled náměstí byl ještě více 
v souladu s charakterem městské památkové zóny. 

V letech 2006 – 2010 se pokračovalo v podpoře sportovní a jiné zájmové činnosti. Nemalé fi-
nanční částky tak na základě schválených pravidel putovaly na činnost Sokola, Sportovního klubu, 
divadelníků, hasičů, skautů, mladých ochránců přírody a hokejového klubu.  

Naší základní škole se ve spolupráci s městem podařilo získat ze dvou projektů z evropských 
fondů pro svou činnost a rozvoj částku 3,35 mil. Kč. 

Bohužel jedním z dobrých projektů, který zůstal stát na poloviční cestě, je vybudování Domu 
pokojného stáří z části bývalého křížovnického dvora ve Starém Kníně. Se změnou dotační politi-
ky státu není možno v současné době tuto akci zabezpečit. Pokud by se v budoucnu našel grant 
s dostatečně malou spoluúčastí města, je možné v tomto projektu pokračovat.  

Několikrát jsme se též snažili získat z různých dotačních titulů finance na připravené projekty 
pro vybudování hřišť u základní školy a mateřské školy, bohužel zatím neúspěšně. Celkové zlepše-
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ní vybavenosti města dalšími sportovišti vnímáme i do budoucna jako důležitý úkol, který se však 
určitě neobejde bez užší spolupráce místních sportovních spolků.  

Ve složení zastupitelstva i rady města nedošlo po celé období ke změnám, ze zákona byl zřízen 
finanční a kontrolní výbor, ustavena byla též sportovní komise a sociální komise. 

 
Na závěr bych na tomto místě chtěl poděkovat všem, kteří se na práci ve prospěch města a ob-

čanů v tomto volebním období podíleli v radě města, zastupitelstvu města i dalších orgánech, ale 
samozřejmě i mnohým dalším. Pokud mám něco popřát nově zvoleným zastupitelům, tak co nejví-
ce týmové spolupráce pro řešení velkých úkolů a problémů, ale i každodenních záležitostí ke spo-
kojenosti všech občanů našeho města. 

                                                                                                          Tomáš Havlíček 

 

 

 
 
 

ÚČEL ODKUD ČÁSTKA V KČ 
Kanalizace Státní fond životního prostředí 140,00 mil. 
Čistírna odpadních vod Ministerstvo zemědělství   12,70 mil.  
ZŠ Nový Knín - činnost Fondy EU     3,35 mil. 
Rekonstrukce radnice Středočeský kraj     7,70 mil. 
Opravy památek Ministerstvo kultury     1,43 mil. 
ZŠ Nový Knín - fasáda Ministerstvo kultury 450 tis. 
Městská knihovna Středočeský kraj 110 tis. 
Hasiči N.Knín, Libčice Středočeský kraj 80 tis. 

Přehled získaných dotací pro Město Nový Knín za období 2006-2010 

Výčepní zařízení 

 PYGMY 15/K - výčepní zařízení s vestavěným vzduchovým kompresorem je svým výkonem 15-
20 l/hod určen k domácímu i profesionálnímu chlazení, stáčení a podávání sudového piva. Vý-
čepní zařízení PYGMY 15/K je vhodné pro zahradní párty, trvalé domácí používání nebo jako 

mobilní výčepní zařízení. 
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Tak trochu jiná... charita 
Nedávno jeden můj dlouholetý známý spolupořádal oslavy pátého výročí od nastěhování do 

svého nynějšího bydliště. Ne že by mi o tom speciálně psal a posílal mi pozvánku, to ne; on ji totiž 
dal (spolu s dalšími obyvateli toho domu) rovnou na domovní web. A tak nebylo problémem 

(nepočítám-li poněkud krkolomné spojení do těch odlehlých končin) 
nasednout na vlak a jet. 
Očekávalo se kolem třiceti hostů (a samozřejmě i hostek). Příliš na to, 
aby obyvatelé zvládali úplně vše, i když nás nakonec přijelo o něco mé-
ně. Pohoštění proto bylo svěřeno kuchařskému týmu Food Not Bombs 
z Karlových Varů.  
Ten, kdo název slyší poprvé, může být dezorientován. U někoho mohou 
anglická slova navozovat představu nadnárodní firmy, něčeho jako jsou 
bufety McDonald's (pod pojmem „restaurace“ si představuji přece jen 
něco tak trochu jiného). A pokud si obyvatelé mohou dovolit objednat 
něco podobného, asi budou pěkně zazobaní.  

Jenže ono je to trochu jinak. I když s McDonaldovými karbanátkovnami zde – vedle toho vaře-
ní – jedna podobnost přece jen existuje: v obou případech se jedná o nadnárodní síť a je použit 
princip franšízingu (čili jednotlivá uskupení pracují sice pod společnou značkou, ale na vlastní 
odpovědnost). Jenže to je asi tak všechno, co mají společného.  

 
Food Not Bombs nejsou komerční organizací – jde o síť aktivistických skupin vařících jídlo pro 

sociálně slabší obyvatele, zejména pro bezdomovce. A ten franšízing znamená jen společnou znač-
ku a logo, žádné zastřešující ústředí zde (na rozdíl např. od McDonalda) neexistuje. Vše je založe-
no na čistě dobrovolnickém základě, bez placených zaměstnanců. Suroviny se přednostně získávají 
recyklací – v kontejnerech u supermarketů lze často najít potraviny, které se toho dne neprodaly, 
dalšího dne by byly neprodejné, ale stále ještě jsou poživatelné a zdravotně nezávadné. Některé 
obchodníky lze o věnování či levné odprodání podobných potravin požádat ještě před vyhozením. 
Ti zpravidla nemají příliš důvodů nevyhovět: bezdomovci by na ně neměli peníze a ostatní by si je 
nekoupili pro již poněkud povadlý vzhled. 

Ze státního rozpočtu (či městských rozpočtů) na aktivity těchto skupin nejde ani koruna. Jednak 
by bylo asi poněkud divné žádat o granty na vybírání popelnic (i když cílem je něco jiného než 
změnit svůj domov ve sběrný dvůr), jednak se jejich členové často (ne ale nutně vždy) hlásí 
k anarchistickým myšlenkám, a tudíž se státem a jeho byrokracií nechtějí mít pokud možno nic 
společného. 

Jídla, která Food Not Bombs pro sociálně slabé spoluobčany vaří, jsou většinou veganská, tj. 
neobsahují suroviny živočišného původu. Tudíž ani vegetariáni či vegani z řad bezdomovců se při 
této dobročinnosti nemusí cítit odstrčeni a nabízenou potravu mohou přijmout. (Druhý důvod je 
víceméně praktický: maso vyhozené do kontejneru se zkazí mnohem rychleji než zelenina.) 

V této souvislosti si vzpomínám na jednu historku zhruba z před deseti let. Někde ve Francii 
(snad v Lyonu, ale už si nejsem jist) se aktivistům z Food Not Bombs rozhodla „konkurovat“ jedna 
neonacistická skupinka. Jak to však zaonačit, aby se na árijské pomoci nepřiživovali neárijci, když 
zákony jsou v zemích EU přece jen víc antidiskriminační než ty Norimberské? Řešení se našlo: 
bezdomovcům nabízeli jídlo z vepřového masa – spoluobčané židovského a muslimského vyznání 
tak byli elegantně odstaveni. Byl z toho menší skandálek, který ale rychle vyšuměl. Jak dlouho 
těm vlaSStencům ta charita vydržela, nevím, ale od té příhody jsem o nich už nikdy nic nečetl. 

Ale zpět k Food Not Bombs. Vůbec první iniciativa tohoto druhu vznikla v časných 80. letech 
20. století ve městě Cambridge poblíž Bostonu (Massachussetts, USA) ze skupiny protijaderných 
aktivistů protestujících proti stavbě atomové elektrárny u nedalekého Searbrooku. Ti město pos-
prejovali nápisy „Money for food, not for bombs“ (Peníze na jídlo, ne na bomby), což bylo záhy 
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zkráceno na nynější Food Not 
Bombs. A poměrně krátce nato se 
rozhodli naplnit svůj slogan v praxi – 
v době zasedání bohatých bankovních 
manažerů, kteří financovali jaderné 
energetické projekty, se skupina obje-
vila na veřejnosti a rozdala potravu 
více než třem stovkám bezdomovců. 
Akce byla natolik úspěšná, že se akti-
visté rozhodli opakovat ji pravidelně. 
Přitom – v souladu se svými životní-
mi postoji – začali v co největší míře 
recyklovat: používali potraviny, které 
by obchodníci stejně vyhodili, případ-
ně které už vyhodili, přestože ještě 
byly poživatelné. Záhy tuto skupinu 
následovaly další a síť aktivit pod 
společnou značkou se začala rozvíjet. 

Při své činnosti se členové Food 
Not Bombs někdy setkávají i 
s nepřízní. Pokud někdo chce vytěsnit 
bezdomovce z města, nevidí rád, po-
kud se v samém centru objeví skupi-
na, která je veřejně krmí na ulicích a 
náměstích. A tak například koncem 
80. let 20. století zažilo San Francisco 
vlnu zatýkání. Ani to však rozvoj této 
sítě iniciativ nezastavilo. 

Do českého prostředí se aktivity 
Food Not Bombs dostaly v průběhu 
90. let 20. století a přinejmenším v Praze a Brně se staly prakticky samozřejmostí. V Praze v jednu 
dobu působily dvě takové skupiny. Další v současnosti existují v Olomouci a v již zmíněných Kar-
lových Varech. Na nějaký čas se objevily i v dalších městech, například v České Třebové či Čes-
kých Budějovicích. 

 
A pokud jde o vaření na těch oslavách? Dodám, že jak 

páteční večerní zelňačka, tak boršč k sobotnímu obědu 
byly výborné. A kdo nevěděl, nepoznal, že část surovin 
mohla pocházet z bezplatných nákupů v kontejnerech. 
Ostatně obyvatelé toho domu (http://dvp.s.cz) při shánění 
materiálu na jeho opravy také recyklují, jak se dá. 

 
Miloš Hlávka 

(http://miloshlavka.wordpress.com) 
 

Zdroje a další informace: 
http://en.wikipedia.org/wiki/Food_Not_Bombs 
h t t p : / / w w w . e k o l o g i c k e l i s t y . c z / i n d e x . p h p ?

option=com_content&task=view&id=804&Itemid=50 
http://www.csaf.cz/index.php?clanok=1067 

 

 

Tímto chci veřejně poděkovat měs-
tu Nový Knín, že mi bylo již po třetí 
umožněno vystavovat svou tvorbu 
v budově Mincovny. 

 

Také bych ráda vyjádřila své díky 
přátelům, kteří mi s výstavou pomá-
hali a všem návštěvníkům, co si našli 
čas a přišli mě podpořit. 

Děti byly báječné a maximálně 
využily workshop, který jsme pro ně 
připravili. 

 

Všem Vám ze srdce děkuji. 
                            Alena Müllerová 

Poděkování 

  

Foto: Miloš Hlávka 



 

Zastupitelstvo obce na řádném zasedání  
dne 9. 8. 2010 zejména: 

► odsouhlasilo žádost o souhlas s projektem 
stavby a následnou realizací vč. návrhu 
smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věc-
ného břemene. Předmět žádosti stavba č. 
IV-12-6001002 Mokrsko – kabelové vede-
ní NN 0,4 kV pro čp. 6 – čp. 16. Na po-
zemcích parc.č. 1115, 1117/3, 1116/1, 746, 
175/2 v k.ú. Prostřední Lhota, 

► zamítlo žádost zájemců o pronájem objek-
tu bývalé prodejny v Záborné Lhotě za 
účelem prodeje smíšeného zboží. ZO posu-
zovalo zejména reálnost zamýšlené aktivi-
ty s ohledem na dříve neúspěšné pokusy 
jiných nájemců v tomto objektu se stejným 
předmětem podnikání, 

► schválilo žádost spol. Wabahami group, s.
r.o. Olomouc o vydání povolení pro provoz 
výherního hracího přístroje v Pohostinství 
U Muzea, Prostřední Lhota, 

► schválilo návrh smlouvy o zřízení věcného 
břemene č. IV-12-600562/01 - zřízení a 
provozování zařízení distribuční soustavy 
(trafostanice a kabel.vedení) na pozemcích 
parc.č. 1081/1, 1081/2, 370/8, 370/15, 
370/19 v k.ú. Prostřední Lhota ve prospěch 
ČEZ Distribuce, a.s. podle smlouvy o 
smlouvě budoucí ze dne 26.11.2007, 

► schválilo návrh na organizování sběru ko-
munálního odpadu z objektů sloužících 
k individuelní rekreaci pořízením cca 10-ti 
kontejnerů o objemu 1100 l a jejich pravi-
delným vyvážením svozovou firmou po 
dobu letní sezóny. Řešení je aktuální 
vzhledem k existující nabídce zlevněných 
použitých sběrných nádob za Kč 2.000,-, 
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► schválilo finanční příspěvek Římskokatolické 
farnosti Starý Knín na opravu fasády kostela 
sv. Fabiána a Šebestiána ve Staré Živohošti, 

► schválilo finanční příspěvek na zajištění 10. 
ročníku Memoriálu gen. Custera konaného na 
Hněvšíně ve dnech 27.-29.8.2010, 

► schválilo finanční příspěvek Občanskému 
sdružení Stará Živohošť na uspořádání kaž-
doroční dětské olympiády na Živohošti, 

► schválilo finanční příspěvek na pomoc oblas-
tem Severních Čech postiženým letošními 
záplavami, 

► schválilo organizování výletu parníkem pro 
seniory v pátek dne 27.8.2010, 

► schválilo udělení čestného občanství obce 
Chotilsko prof. Františku Drtinovi (1861 – 
1925) za stále živý kulturní odkaz věnovaný 
své rodné obci, a Václavu Vydrovi (1956), za 
osobní přínos k propagaci obce, 

► schválilo podání žádosti v dotačním progra-
mu Středočeského kraje na pořízení projekto-
vé dokumentace cyklostezek. Navrhována je 
trasa Prostřední Lhota – Mokrsko vedoucí po 
pozemku parc.č. 1387, 

► schválilo prodej obecních pozemků parc.č. 
92/1, 92/3, 92/4 a 92/6 v k.ú. Záborná Lhota, 
za cenu Kč 200/m2, 

► schválilo Rozpočtové opatření č. 5/2010. 
-taj- 

Dne 27. srpna uplynul rok, co nás navždy 
opustil náš milovaný syn a bratr Jiří Kadlec 
z Chotilska. Kdo jste ho znali, vzpomeňte 
s námi.                                      -Kadlecová- 

Vzpomínáme 



 

Kam v září (s nahlédnutím do října) ? 

11. září     Živohošť bude svědkem 30. jubilejního ročníku soutěže družstev žen v požárním sportu 
o Putovní pohár starosty Okresního sdružení hasičů Příbram.  

18. září     Proběhne již 3. ročník závodu dračích lodí „KEBULEHO DRACI“ na NOVÉ Živohoš-
ti.  K co nejlepšímu výkonu mezi 20 lodními posádkami budeme letos poprvé povzbu-
zovat i borce z Chotilska.  

18. září     Od 16:00 hodin si nenecháme ujít vystoupení skupin ČECHOMOR a ŽALMAN&spol. 
při nadačním koncertu v areálu rekreačního střediska SAT-AN na Živohošti. 

3. října      A rovněž na Živohošti letos opět zaburácí motory při Závodu automobilů do vrchu. 

V knize Stromy nás povedou Dobříší 
a okolím nás autoři Marie Hrušková a 
Zdeněk Mařík seznamují s památnými a 
starými stromy nejen v Dobříši, ale i 
v celém našem krásném kraji. Kniha 
obsahuje plno krásných fotografií i kre-
seb a vychází díky podpoře Ing. Jeroma 
Colloredo-Mannsfelda a Lesní a rybnič-
ní správy Zbiroh. Tato kniha je 
k nahlédnutí a poté ke koupi za 200,-Kč 
na Obecním úřadě v Chotilsku.             
                                                       -mo- 

Poděkování 

Děkujeme panu Martinu Provazníkovi z Nového 
Knína za bezplatnou úpravu dětského hřiště v Chotil-
sku.                                                                   -mo- 

Sport 

Rozlosování fotbalových  zápasů – podzim 2010  
 
IV. třída, skupina B 

kolo datum    hodina                mužstvo   
  1. 22.08. ne 10,15  Prostřední Lhota B - Hříměždice 
  2. 29.08. ne 17,00  Malá Hraštice - Prostř. Lhota B  
  3. 05.09. ne 10,15  Prostř. Lhota B - Dolní Hbity B 
  4. 11.09. so 17,00  Petrovice B - Prostřední Lhota B 
  5. 19.09. ne 10,15  Prostřední Lhota B - Kamýk B 
  6. 25.09. so 16,30  Nová Ves B - Prostřední Lhota B 
  7. 03.10. ne 10,15  Prostřední Lhota B - Nečín B 
  8. 10.10. ne 16,00  Jesenice B - Prostřední Lhota B 
  9. 17.10. ne 10,15  Prostřední Lhota B - Borotice B 
10. 24.10. ne 15,30  Stará Huť B - Prostřední Lhota B 
11. 31.10. ne 10,15  Prostř. Lhota B - Zduchovice B 
12. 06.11. so 14,00  Kňovice - Prostřední Lhota B 
13. 14.11. ne 10,15  Prostř. Lhota B -Vysoký Chlumec 
 

III. třída, skupina B 
kolo  datum  hodina                   mužstvo 
  1. 21.08. so 17,00  Prostřední Lhota - Krásná Hora B 
  2. 28.08. so 17,00  Malá Hraštice - Prostřední Lhota 
  3. 04.09. so 17,00  Prostřední Lhota - Obory 
  4. 11.09. so 17,00  Velká Lečice - Prostřední Lhota 
  5. 18.09. so 16,30  Prostřední Lhota - Kamýk 
  6. 26.09. ne 16,30  Nový Knín B - Prostřední Lhota 
  7. 02.10. so 16,00  Prostřední Lhota - Kosova Hora 
  8. 09.10. so 16,00  Stará Huť - Prostřední Lhota 
  9. 16.10. so 15,30  Prostřední Lhota - Hříměždice 
10. 24.10. ne 15,30  Dublovice B - Prostřední Lhota 
11. 30.10. so 14,30  Prostřední Lhota - Počepice 
12. 06.11. so 14,00  Mokrovraty - Prostřední Lhota 
13. 13.11. so 14,00  Prostř. Lhota - Daleké Dušníky B 

Nová kniha  
o našem kraji  

Kulturní dům v Sedlčanech uvede: 
21. 9. v 19,30 hodin   

    -  folkový koncert Karla Plíhala 
27. 9. v 19,30 hodin   

    - pořad známých písní a melodií 
pod názvem „Večer světových 
muzikálů“. V pořadu zazní muzi-
kálové hity a oblíbené písně, které 
zazpívají hvězdy současné české 
muzikálové scény Jan Kříž, Míša 
Nosková a Oldřich Kříž. 

Vstupenky si můžete zakoupit 
v kanceláři předprodeje na radnici 
v Sedlčanech nebo si je zajistit telefo-
nem 318 821 158. 

Kultura 

Z  d ů v o d u  s t ě h o v á n í   
d a r u j i  p s a   

t ř i  r o k y  s t a r é h o ,   
p o u l i č n í  s m ě s .   

T e l . :  7 7 7  2 0 0  6 6 5 

Nabídka 



 

Přítomni: pp. Ing. Feglar, Ing. Sainer, Safín, 
Kottová, Mgr. Čermáková, Patera, Zorková 

Omluven:  Ing. Lešetický,  MUDr. Macas 
 

Program byl odsouhlasen všemi členy zastupi-
telstva: 
1. Smlouva o smlouvě budoucí 
2. Kupní smlouva p. Neumannové 
3. Odstoupení od smlouvy 
4. Rozpočtové opatření 
5. Diskuse 

Ověřovateli zápisu byli schváleni: Kottová, 
Patera 

 

k bodu 1/ Zastupitelstvo obce projednalo smlou-
vu o budoucí smlouvě o zřízení věcného bře-
mene k pozemní komunikaci  mezi Obcí Mok-
rovraty a Středočeským krajem se sídlem 
v Praze 5, Zborovská 11, zastoupený Správou 
a údržbou silnic Benešov „Zástavba 11-ti RD 
Mokrovraty“ vodovod, kanalizace, VO   

   a  odsouhlasilo výše uvedenou smlouvu  a po-
věřilo starostu k jejímu podpisu. 
Pro: 7, proti:  0. 
 

k bodu 2/ Zastupitelstvo obce projednalo kupní  
smlouvu mezi Obcí Mokrovraty a p. Boženou 

Neumannovou a p. Jiřím Neumannem o koupi 
pozemku st. parc. č. 33/4  a pozemku parc. č.  
658/2 v k.ú. Mokrovraty  
a odsouhlasilo výše uvedenou smlouvu a po-
věřilo  starostu k podpisu této smlouvy. 
Pro:  7, proti:  0.                                   

 

k bodu 3/ Starosta obce informoval zastupitele o 
porušování Smlouvy o nájmu nebytových pro-
stor mezi Obcí Mokrovraty a p. Prokšovou. 
Zastupitelstvo Obce Mokrovraty odsouhlasilo 
odstoupení o výše uvedené smlouvy k 31. 8. 
2010. 
Pro:  7, proti:  0.                                   
 

k bodu 4/ Zastupitelstvo obce projednalo roz-
počtové opatření č. 1 a bylo to schváleno. 
Pro: 7, proti:  0.                       

 

k bodu 5/ Starosta obce informoval zastupitele o 
jednání s firmou AVE komunální služby s.r.o. 
o možnosti svozu odpadu v roce 2011. 
 

Zapsal: Ing. Sainer, Ing. Miloslav Feglar, staros-
ta obce. 

 

Ověřovatelé: Kottová, Patera. 
 

Zápis č. 4 z jednání Zastupitelstva obce Mokrovraty konaného dne 4. 8. 2010 

Vážení spoluobčané, přinášíme Vám další číslo Mokrovratského zpravodaje. 

Obec Mokrovraty je zřizovatelem obecního vodovodu, který byl vybudován již v roce 1979 své-
pomocí v tak zvané „akci Z“. Prameniště, tak jako celý region, je zatíženo výskytem železa a man-
ganu v rozpustné formě. Sloučeniny těchto prvků zhoršují kvalitu pitné vody, i když 
v koncentracích vyskytujících se v naší vodě nemají vliv na lidské zdraví.  

Se stále se stupňujícími požadavky ze strany orgánů státní správy na kvalitu pitné vody bylo 
přikročeno již v roce 2004 k eliminaci železa a manganu v pitné vodě tak, aby obsah těchto prvků 

Zprávy z OÚ Mokrovraty 

Nové zařízení ve vodárně v Mokrovratech 

 
 

s r p e n  2 0 1 0  

Mì s í č n í k  p r o  M o k r o v r a t y ,  
 P o u š t ì  a  o k o l í 



 

Na přípravě tohoto čísla se podíleli: Ing. Miloslav Feglar, Stanislava Ecklová, PhDr. Lenka Hav-
líčková, Libor Patera a MUDr. Michal Macas, MBA - vedoucí redakční rady. 

V úterý 28. 9. 2010  v 15.00 hod. se koná u kapličky v Mokrovratech pouťová mše 
svatá, při které budou požehnány obecní symboly. 

odpovídal normě. Byla instalována tlaková filtrace a následně v roce 2007 i alkalizace na ještě 
účinnější odstranění železa a manganu. Narůstající spotřebou pitné vody v jarních a letních měsí-
cích ale nestačilo zařízení kapacitně vyhovovat. Proto zastupitelstvo obce rozhodlo o nutnosti ka-
pacitního navýšení dodávané filtrované vody. Volba padla na nabídku firmy W.P.E. a.s. Praha 9. 
Byla instalována nová výkonná čerpadla, přidán další filtr a směšovací reaktor. Dávkování che-
mických činidel a regenerace filtrů byla dána do automatického režimu. V současné době je zaříze-
ní ve zkušebním provozu. Výše uvedené úpravy zařízení vodárny si vyžádaly více jak 1,5 miliónu 
korun investovaných obcí pro zkvalitnění dodávané pitné vody občanům. Vysoké náklady se pod-
statně neprojevily na ceně vodného, a tak přes příznivou cenu by tato cenná surovina měla sloužit 
pouze pro pitné účely.  

                                                                                 „Na zdraví“                  Bohumil Chlumecký 

Vážení a milí spoluobčané, 
pohled do kalendáře nám připomněl, že je tady 

nový školní rok. Jaký bude a co přinese, je zatím ještě jeho tajemstvím. Nyní se však několika slo-
vy vrátím do období prázdnin. Právě tak jako o loňských prázdninách, tak i letos došlo ve škole 
k rozsáhlým úpravám. Nevyhovující a nedoléhající okna byla nahrazena novými plastovými okny 
v celé budově školy. Poté následovalo vymalování, úklid všech prostor a částečná obnova vybave-
ní tříd MŠ a ZŠ novým nábytkem. Rekonstrukce byla rozsáhlá a věříme, že přispěje ke zlepšení 
prostředí školy a zkvalitnění výuky. Náš dík patří nejen obci Mokrovraty, která celý projekt finan-
covala, ale i zaměstnankyním školy a některým rodičům, kteří věnovali práci ve škole hodně ze 
svého volného času. I další projekt, který nás v nejbližší době čeká, jistě stojí za zmínku. Je to re-
konstrukce školní zahrady a její vybavení multifunkční sportovně herní sestavou vhodnou ke cvi-
čení i ke hrám. Tuto akci bude spolufinancovat i fond hejtmana Středočeského kraje.   

Samozřejmě se budeme snažit, aby i tento školní rok byl poutavý, poučný a pro všechny co nej-
zajímavější. Závěrem přeji všem, dětem i zaměstnancům školy, hodně sil a úspěchů v novém škol-
ním roce. 

 

 Zprávy ze ZŠ a MŠ 

Dne 7.8.2010 se uskutečnil již tradiční turnaj v kopané v Mokrovratech „O putovní pohár staros-
ty obce Mokrovraty“ a „Memoriál ing.Ladislava Tahovského“. Tohoto turnaje se zúčastnily týmy 
domácích Mokrovrat, Malé Hraštice, Obořiště a Milína. Za škaredého počasí nakonec systémem 
každý s každým zvítězily domácí Mokrovraty, druhá Malá Hraštice, třetí Obořiště, obhájci 
z Milína (ve značně oslabené sestavě oproti loňsku) byli čtvrtí. Nejlepší střelec byl se 3 góly do-
mácí M.Listík, nejlepším brankářem byl vyhlášen brankář Milína. Celý turnaj, s přehledem sobě 
vlastním, odřídili pánové rozhodčí Piskáček, Petrásek a Medínský, za což jim patří velký dík všech 
organizátorů. Za rok opět v Mokrovratech na turnaji! 

 

Dne 21.8.2010 byla zahájena podzimní část soutěže - okresní soutěž III.třída sk.B. 
21.8.2010 v 17hod.                  TJ Mokrovraty : S.Malá Hraštice   2:1 (1:1)  

Branky: Stingl, Hausner-Oktábec 

Fotbalisté TJ Mokrovraty 

Turnaj v kopané 

Pouťová mše svatá 

PhDr. Lenka Havlíčková 
ředitelka školy  
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Poděkování 
Jako  každým rokem, tak i letos, se konala v sobotu 26. června 2010 u kapličky na Pouštích, za-

svěcené Sv. Janu Křtiteli, poutní mše svatá. Dík patří našemu panu faráři Andrejčákovi, který mši 
svatou v naší vísce sloužil. Poděkování si zaslouží i pouštecký občan pan Marek Řihošek, který 
kapličce dal nový kabátek, v neposlední řadě děkujeme též OÚ Mokrovraty, který opravu kapličky 
na Pouštích zprostředkoval. Děkujeme všem, kteří se zúčastnili společné modlitby u kapličky, 
zvláště pak těm, kteří připutovali ze vzdálenějších míst. To všechno by se neobešlo bez našeho 
milého souseda Fandy Kotába, který pečlivě a obětavě se po celý rok o kapličku stará a vždy při-
pravuje vše potřebné pro konání mše svaté. Děkujeme i za jeho výborné koláčky, kterými ochotně 
obdarovává poutníky. Fanda si sice nepřál být jmenován, ale nemohla jsem si pomoci ho nezmínit, 
snad mi odpustí. Všem patří velký dík. 

        V. Ř. 

Po několika dotazech občanů Nového Knína, zda bude město pořádat sbírku na pomoc obcím 
zasaženým srpnovými povodněmi, se vedení města Nový Knín rozhodlo umožnit občanům, kteří 
chtějí přispět a pomoci tak postiženým obcím, aby své příspěvky předali v pokladně MěÚ v No-
vém Kníně do 13. září 2010. 

V tuto chvíli potřebují postižené obce především finanční pomoc. 
Shromážděné prostředky budou předány městu Chrastavě a obci Nová Ves, kde také zasahovali 

hasiči z Nového Knína a Libčic. 
Jménem výše zmíněných obcí předem všem dárcům děkujeme. 

             MěÚ Nový Knín 

Pomoc zaplaveným obcím 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

  Zdroj: Internet 
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Občas to zaslechnu: tady se nic neděje. Tady 
nejsou možnosti. Jo, když tady byl pan Ureš, to 
se tady aspoň něco dělo, jenže od těch dob, co 
není naživu, tady chcípnul pes. No, darmo poví-
dat. 

Ano, pan Ureš už více než jedenáct let není 
mezi námi – a jeho nepřítomnost je věru znát. 
Dokázal zařídit mnohé, letní kino bylo vyhledá-
vané široko daleko (Pamatujete si, jak při filmu 
Letiště – to se zrovna psal rok 1975, pokud se 
nemýlím – zdaleka nestačily lavičky a diváci 
byli poskládáni po zemi, kde se dalo? Přes dva 
tisíce diváků tehdy přišlo.) a když si vzpomenu, 
kdo všechno tehdy účinkoval ve staroknínském 
kostele (namátkou Radovan Lukavský), nebo i 
v tehdejším „zimním“ kině, zdá se, že nezbývá 
než starých zašlých časů politovat. 

A tak se zdá, že se nic neděje. 
Faktem je, že některé věci zašly zřejmě přiro-

zeně – protekce, kterou míval pan Ureš u distri-
butorů (takže v letňáku někdy šly filmy, které 
jinam dosud nedorazily), už není potřeba – teď 
se novinky hrnou takřka do všech kin. Problé-
mem naopak bývá narazit na biograf, ve kterém 
by nabídli nějaký starší film. Na to už se nepo-
díváte, to se promítalo loni. A není to vždy vina 
provozovatelů oněch kin – promítací práva jsou 
časově omezená (zdá se, že víc než za minulého 
režimu), navíc každý týden je několik filmo-
vých premiér (kdo nevěří, ať si poslechne třeba 
Film o páté vždy ve čtvrtek od 17 hodin na 
pražském Radiu 1), kvůli kterým není na starší 
filmy čas, i když promítací práva ještě běží. A 
vinou nikoli provozovatelů kin, nýbrž spíše 
distributorů, je to, že programy často vypadají 
skoro jako z 50. let 20. století. Tedy jen 
s jednou drobnou záměnou – zatímco tehdy jste 
pod názvy promítaných děl mohli vidět „so-
větský film, sovětský film, sovětský film, český 
film, sovětský film...“, dnes narazíte pro změnu 
na „americký film, americký film, americký 
film, český film, americký film...“. A tak se 
nedivme, že chodit do kina tolik netáhne. Když 
navíc v trafikách lze koupit filmy na DVD lev-
něji, než na kolik dneska vyjde vlezné do bijá-

ku. Pravda, nejsou to ty nejžhavější novinky, 
ale na druhé straně výběr je pestřejší. 

Fakt by se zdejší kulturní život nedal nějak 
obohatit? Třeba zase o nějaký ten povodňový 
koncert? Jen by ho nemuseli pořádat lidé 
z Dělnické strany SS. Ti by znovu přilákali víc 
policajtů než zájemců o kulturu z řad místních 
občanů a občanek, nehledě na to, že na povodně 
a pomoc jejich obětem by nejpozději na začátku 
produkce nejspíš – jako minule – spolehlivě 
zapomněli.  

Jenže když se přece jen něco děje, jako by se 
ani tak nic nedělo.  Pan Ureš stihl ještě těsně 
před svou smrtí objednat velkolepou akci. Vy-
stupovat měly takové veličiny jako je kytarista 
Štěpán Rak nebo herec Alfréd Strejček. Celý 
pořad měl být věnován památce Jaroslava Fo-
glara. Jenže pak pan Ureš zemřel a nebylo niko-
ho, kdo by obešel baráky a řekl, že tahle podí-
vaná opravdu bude stát za to. A tak nás na po-
řad, který jinde vyprodával sály, přišlo do letňá-
ku kolem deseti. Megaakce se změnila v takřka 
intimní setkání uprostřed hlediště, jaké šlo 
uspořádat třeba v obýváku průměrného sídlišt-
ního bytu. Ale kdo ví, zda to nakonec pro nás, 
kdo jsme tehdy dorazili, nebyl působivější záži-
tek, než kdyby bylo narváno. 

V mincovně v posledních letech proběhlo 
několik výstav. Fotografie, malovaný nábytek,
řezbářské práce. Že by se tam pro přílišný zá-
jem návštěvníků neměl kudy propadnout špend-
lík, se nedá říci, aspoň ne s klidným svědomím. 
Kdo ví, zda na takovou výstavu nepřijde víc 
přespolních než místních. Vím o člověku, který 
svého času prožil přinejmenším několik měsíců 
na severu Indie. Má odtamtud docela zajímavé 
fotky a mohl by o svém pobytu zasvěceně vy-
právět; studoval totiž indické jazyky, mj. sans-
krt. Jenže zatím mě nenapadlo zajímat se o to, 
za jakých okolností by byl ochoten tady něco 
uspořádat – lhostejno, zda výstavu či aspoň 
přednášku. Trochu se bojím představy, že by 
nikdo nepřišel. 

Ale třeba se mýlím. Na zápasy místních fot-
balistů chodí vcelku slušné návštěvy. Když mají 
hrát místní ochotníci, je sokolovna také slušně 
zaplněná. A když se loni naprosto narychlo po-
dařilo „protekčně“ dojednat krátké vystoupení 

...a chcípnul tady pes 
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amerického chlapeckého sboru Atlanta Boy 
Choir, navzdory krajně nevhodné odpolední 
hodině byl novoknínský kostel zaplněn. 

A tak si říkám, že ten zdánlivě chcíplý pes tu 
svou věrnou zvířecí duši snad přece jen nevy-
pustil zcela definitivně.                

P.S.: Jak jsem se dověděl, úspěch, který ně-
kdy kolem roku 1975 sklidilo Letiště, letos 
21. srpna potkal Kajínka – prý se všichni zá-

jemci ani nevešli do kina (to 
už tu dlouho nebylo). Zdá 
se, že osud nejznámějšího 
vězně české současnosti 
poutá značnou pozornost. 
Pokud by za ním stála touha 
po spravedlnosti, a ne jen 
laciná senzacechtivost, mož-
ná by to s naší společností 
nemuselo být tak zlé, jak se 
někdy (zejména při četbě 
bulvárního tisku) může zdát. 
A pokud by film o případu, 
v němž je mnoho sporných 
míst, přispěl ke snaze najít 
pravdu – a následně k jejímu 
nalezení (ať už je jakákoli), 
měl by svůj smysl, byť podle 

recenzí má k dokumentární přesnosti velmi 
daleko. 
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MH Miloš Hlávka 
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Pro všechny, kteří se přihlásili na zájezd do spřáteleného Valle di Ledro v Itálii, přináším informa-
ce o programu a pobytu. 
► Odjezd 15. září v 21.00 hodin od radnice v Novém Kníně (možno domluvit zastávky Mokro-

vraty, Stará Huť, Dobříš). 
► 16. září v ranních hodinách příjezd na místo (v případě zájmu po cestě výlet do některých míst 

nedaleko cesty), ubytování, pěší procházka kolem jezera nebo menší túra v údolí. Oběd 
z vlastních zásob nebo v místních restauracích. Společná večeře s italskými přáteli v jejich 
režii. 

► 17. září časná snídaně v hotelích, kde budeme ubytováni, odjezd do Rivy v 9.00 hod., odjezd 
lodí na výlet po jezeře Lago di Garda (cena 6 €). Několik zastávek a cíl: výletní městečko Mal-
cesine. Prohlídka města – výlet lanovkou na pohoří Monte Balda (cena 14,5 €), oběd indivi-
duální, po návratu lodí do Arco – tam položení květin k pamětní desce čs. legionářů. Po návra-
tu společná večeře v kulturním centru s orchestrem a sborem, bufet v režii hostitelů. 

► 18. září po snídani v hotelích pěší procházka s návštěvou muzea Garibaldiho zakončená spo-
lečným obědem v parku S. Lucia v režii hostitelů. Odpoledne veselice v obci Locca na náměstí 
Nový Knín s kapelou a v naší režii. Závěrečný večer v centru pro oslavy v obci Mezzolago 
v režii hostitelů. 

► 19. září po snídani v hotelích odjezd do ČR, návrat ve večerních hodinách. 
 
Po dohodě je možné ve čtvrtek a v sobotu dopoledne individuální program. Snídaně a ubytování je 
v ceně zájezdu, dva obědy si každý zajišťuje sám. V autobuse je možno zakoupit nápoje – teplé i 
studené. 

Výlet do Valle di Ledro 

Stavební firma 
zednictví 
Tomáš Bajko 

www.zednickeprace-pribram.cz 

zdivo, omítky,  

obklady, dlažby, 
podlahy,  

rekonstrukce, 
 zateplení fasád 

tel.: 723061223 
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Pozvánka na brigádu 
Tělocvičná jednota Sokol Nový Knín společně se Sportovním klubem, organizují v sobotu 

4.9.2010 brigádu na úklid sokolovny a okolí. Začátek v 8.00 hodin a předpokládaný konec ve 
12.00 hodin. Žádáme členy Sokola, SK i všechny novoknínské občany, kterým není lhostejný osud 
sokolovny, aby přišli přiložit ruku k dílu. Svačinka zajištěna ☺. 

Za Sokol Stanislav Fiala, za SK Jiří Stracený. 

V dopoledních hodinách 8.8.2010 se zrodila v hlavě 
Tomáše Hrubého myšlenka, že by libčičtí hasiči 
mohli nějakým způsobem pomoci při  povodních na 
severu Čech. A tak začal koloběh telefonátů. Jeden 
z prvních byl i starostovi města Nový Knín s tím, 

kam se obrátit a kam zavolat. Jeden telefonát k druhému a už se začali připravovat i knínští hasiči 
se svou technikou. Z Libčic tak vyjeli hasičským vozem 4 dobrovolníci vybavení lopatami, moto-
rovkami, krumpáči a hlavně energií. 
Tomáš Hrubý,  Josef Kolka a Jiří Pipo-
ta z České hasičské jednoty Libčice a 
Milan Velebil z ČHJ Dražetice. Plně 
naložené auto ještě obohatili o čističe a 
nákup dalších lopat a v 15.45 hod.  
vyrazili směr Chrastava. Přijeli tam až 
ve večerních hodinách, přesto ihned 
začali odčerpávat vodu ze zatopených 
sklepů. Výborná spolupráce byla i 
s krizovým štábem. První noc strávili 
na parkovišti u jednoho z marketů, 
kam za nimi dorazili i hasiči z Nového 
Knína a kamion s bagříky.  

Hlavní náplní práce bylo odčerpává-
ní vody, vyklízeli i domy a pomáhali i 
ve firmách. Hlavní prací ale bylo vyčistit koryto, aby nedošlo opět k ucpání a následnému rozlití 
vody. I když zde strávili cca 2,5 dne, myslím, že přiložili vydatně ruku k dílu.   

Fotografie, které z Chrastavy a okolí přivezli, jsou hrozné. Když člověk vidí, co dokáže potok, 
ve kterém šlo v pátek 9cm vody a za jediný den převaluje auta, demoluje domy, je nám vše úzko. 

Práce na severu stále pokračují 
a ještě hodně dlouho budou. 
Lidé tam byli rádi za každou 
pomocnou ruku a velmi je pře-
kvapovalo, odkud jim pomoc 
přijela. 
Naši hasiči se obohatili o mno-
ho zkušeností, teorie je jedna 
věc, praxe druhá. Pro všechny 
to byl nezapomenutelný záži-
tek a všem zůstalo v hlavě 
mnoho vzpomínek.  

Fotografie z Chrastavy  
můžete vidět na : 

 http://libcice.rajce.idnes.cz 

Libčičtí hasiči 
pomáhali  

v Chrastavě 

 

 



 

V pátek 20.8.2010 v odpoledních hodinách došlo za 
Libčicemi k požáru pole obilí. Pohotovým zásahem 
pana V. Budky, který začal pole oborávat, aby zamezil šíření požáru, nedošlo k velkým škodám. 
Místní dobrovolní hasiči z Libčic a spoluobčané udusali zbytek ohně lopatami a čekali na příjezd 
hasičského záchranného sboru. Jako první přijeli hasiči z Nového Knína, následně dobříšští hasiči, 
kteří pole nadále kropili vodou. Celá akce byla pod kontrolou během několika desítek minut. 

 Požár v Libčicích 
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V neděli 22.8.2010 proběhl v Libčicích 3.ročník Pohádko-
vého lesa. Na trase dlouhé necelé 2 km jste mohli spatřit 32 

pohádkových postav. Mezi nováčky byli např.Šmoulové, Bob a Bobek, rádcové X a Y ze Šíleně smutné 
princezny, princezna Lenka s Honzou z pohádky Princové jsou na draka, babka s dědkem tahající řepu a 
u občerstvení obsluhovali kovbojové. Pohádkový les si však neumím představit bez královny a krále, 
Večerníčka nebo postav klasických českých pohádek jako Hurvínek s Máničkou, Mach a Šebestová, Ma-
ková panenka a motýl Emanuel, líný Honza, Manka, Cipísek a loupežník Rumcajz. Dobrovolné vstupné 
vybírala opět naše loupežnická banda. Celkem bylo 15 stanovišť, na kterých děti dostávaly úkoly a po 
splnění dárek nebo sladkost od našich sponzorů. Každé dítě si tak odneslo plnou igelitku odměn.  

Na konci čekalo děti ještě překvapení. Z loňského vstupného a podporou od místních dobrovolných 
hasičů jsme mohli zakoupit skákací hrad. Večerníček tedy děti za odměnu vpouštěl do skákacího hradu. 
Rodiče si mohli mezitím zakoupit občerstvení a zmrzlinky a ti, kdo už se vyskákali, dychtivě sledovali 
kombajny na vedlejším poli. Neplánovaně jsme tak měli šestnácté stanoviště, protože kombajny projíždě-
ly cca 15m od občerstvení. 

Na Pohádkový les se tentokrát podívalo 150 dětí a více jak dvakrát tolik dospělých. Ti, kterým děti už 
odrostli, si udělali pěknou procházku a myslím, že se líbilo všem.  

Počasí nám přálo bohatě, myslím, že jsme si vybrali ten správný víkend. 
 

Velice mě potěšil ohlas všech, jak dětí tak dospělých, a děkuji za pochvalná slova všem. 
 

Velice bych chtěla poděkovat všem sponzorům, pohádkovým postavám za úžasnou spolupráci s dětmi, 
všem pomocníkům při úklidu, manželům Podhoreckým, městu Nový Knín za zpřístupnění komunikace a 
panu Karlu Jarošovi st. za posekání a zpřístupnění luk. A v neposlední řadě děkuji svému manželovi, ma-
mince a svým dětem, že mi s celou přípravou pomáhali a vydrželi to se mnou všechny ty měsíce organi-
zování.  

Fotečky z pohádkového lesa si můžete prohlédnout na : http://libcice.rajce.idnes.cz/Pohadko-
vy_les_22.8.2010/  -  (autoři fotografií: Tomáš Hrubý a Radka Pipotová) 

Jana Kolková – vedoucí mládeže ČHJ Libčice 

 Pohádkový les 
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Město Nový Knín       
 a              

Římskokatolická farnost Starý Knín 
 

srdečně zvou všechny na koncert duchovní hudby, který bude 
zároveň slavnostním ukončením putování přírodou  v okolí Nové-
ho Knína u příležitosti pouti ke sv. Františku z Assisi ve Starém 
Kníně. 

V  sobotu  2. 10. 2010  od 17.30 

zazní ve staroknínském  kostele  sv. Františka z Assisi   skladby  
G. F. Tellemana,  A. Vivaldiho, W. A.  Mozarta, J.B. Cardona,    
G. F. Händela  a  J. S.  Bacha  v podání souboru       

MUSICA  DOLCE  VITA 

  ve složení    Daniela Demuthová – mezzosoprán 
Žofie Vokálková – flétna 
Zbyňka Šolcová – harfa 

 
 

 Vstupné je dobrovolné. 


